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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
PRIMUS: ARCHITECTURAL GLASS 2010

Annual January exhibition «PRIMUS: ARCHITECTURAL GLASS» invariably collects all manufacturers of architectural and building glass, the
equipment for its manufacture and processing, and also raw materials and accessories for glass branch. The International Сongress
«ARCHITECTURAL GLASS: MANUFACTURE and APPLICATION» held within the exhibition personify centre of the newest industrial technologies
and the equipment for architectural and building glass manufacture, processing, transportation and application. The all-Ukrainian contests «Virtuoso of
Glass», «Best Architectural Designs» and «Equipment And Tools For Glass Processing» held within the exhibition allow to share the advanced
experience and name leaders of the branch. The following meeting of science and manufacture will take place at the exhibition «PRIMUS:
ARCHITECTURAL GLASS 2010»!

 

Company Profile of Primus Exhibitions Group Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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